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NIA apeluje o jak najszybsze
zakończenie negocjacji

Doniesienia o  potencjalnych brakach

leków budzą niepokój zarówno

po  stronie pacjentów, jak i  samych

aptek, dlatego należy zrobić wszystko,

aby nie  doszło do  realizacji czarnego scenariusza. Apelujemy o  jak najszybsze

zakończenie negocjacji prowadzonych przez  resort zdrowia z  producentami

i dotyczących cen leków refundowanych.
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www.rynekaptek.pl

PZPPF: z refundacji zniknie w
sumie 700 leków

Co trzecie wykupowane w aptekach

opakowanie leku refundowanego

będzie niedostępne od przyszłego

roku – to wynik negocjacji cenowych

toczących się obecnie w resorcie zdrowie.  Dotyczy to też produktów z listy

darmowych leków dla seniorów powyżej 75 roku życia - informuje PZPPF.

medexpress.pl

Co piąty lek zniknie od
stycznia z listy refundacyjnej?

Z końcem roku kończą się decyzje

refundacyjne dla niemal 2 500 leków.

Jak poinformowała Iga Lipska Komisja Ekonomiczna powoli kończy negocjacje z

producentami leków. Do tej pory na 625 uchwał 516 jest pozytywnych.
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Marcin Czech dla medexpress.pl: Pacjenci mogą spodziewać się obniżek cen

leków... W tej chwili tworzymy bazę danych tych leków, których mogłoby

zabraknąć na kolejnej liście od 1 stycznia.
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NIA WE WSPÓŁPRACY Z CSIOZ
ZAPRASZA NA CYKL SZKOLEŃ
DOTYCZĄCYCH
PRAKTYCZNYCH ASPEKTÓW E-
RECEPTY

www.rynekaptek.pl

Łukasz Szumowski
podsumował trzy lata pracy
resortu zdrowia

W Ministerstwie Zdrowia odbyła się

konferencja prasowa podsumowująca

prace resortu w trzech ostatnich

latach. Było m.in. o polityce lekowej, czy cyfryzacji w ochronie zdrowia.

https://www.nia.org.pl/2018/12/07/nia-we-wspolpracy-z-csioz-zaprasza-na-cykl-szkolen-dotyczacych-praktycznych-aspektow-e-recepty/
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"Per saldo jest to regulacja
korzystna, która wspiera
rozwój lokalnych aptek"

Udało nam się wspólnie z

przedstawicielami środowiska

farmaceutów, z przedstawicielami

Naczelnej Izby Aptekarskiej

przekonać przedstawicieli samorządu

do tego, że per saldo jest to regulacja

korzystna, która wspiera rozwój

lokalnych aptek, które są jednym z

fundamentów systemu ochrony

zdrowia - mówił w Sejmie

mgr.farm / www.naszdziennik.pl

Polska fabryka leków z
osocza – czy to możliwe?

Obecnie Polska jako jeden z

nielicznych krajów w Europie nie ma

własnej fabryki frakcjonującej osocze

na produkty krwiopochodne. W

związku z tym trzeba je sprowadzać

zza granicy a to duże ryzyko i koszty.

Czy MZ rozważy budowę fabryki

osocza?
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wiceminister zdrowia, Janusz

Cieszyński.

www.politykazdrowotna.pl

Bayer zapowiada
wielotysięczną redukcję
zatrudnień i sprzedaż swoich
marek

Bayer planuje sprzedać swoje

siostrzane marki oraz ograniczyć koszty poprzez redukcję zatrudnień o około 12

tys. pracowników. Decyzje są następstwem przejęcia przez amerykańskiego

Monsato.
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Farmaceuta w Sejmie! Paweł
Rychlik został posłem

W środę ślubowanie w Sejmie złożył

Paweł Rychlik – farmaceuta z

Wielunia. Nowy poseł przejął mandat

po Grzegorzu Schreiberze, który

został marszałkiem województwa

łódzkiego. Rychlik jest pierwszym

farmaceutą w gronie posłów od 2010

roku.

www.aptekarzpolski.pl

„Dla Ciebie Polsko”. Stulecie
odzyskania niepodległości w
OIA w Łodzi.

Mamy szczęście, że to nam przypadło w

udziale świętowanie jubileuszu naszej

Ojczyzny. Najpiękniejszej Ojczyzny.

Życzymy jej wszystkiego dobrego na

zawsze 

E-recepta
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Serializacja
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Serializacja w aptekach –
wymagania dla czytników
kodów 2D
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